

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 22-10-2025 01:10:52 PM Subject: : Handling Company Situations</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 22-10-2025 01:10:52 PM الموضوع: معالجة اوضاع الشركة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of Ram Financial Brokerage Company held its thirteenth meeting on October 21, 2025, and decided the following:- - The Board of Directors decided to restructure the company's capital by reducing the accumulated losses realized as of September 30, 2025, with the aim of extinguishing them and subsequently increasing the capital by an amount ranging between JOD 500,000 and JOD 750,000, through the company's shareholders or others. - The Board of Directors also authorized the Chairman of the Board of Directors or his deputy to convene an extraordinary general assembly to discuss and take the appropriate decision. This decision aims to rectify the company's financial, legal, and administrative conditions and strengthen its financial position.</p>	<p>نود إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قد عقد اجتماعه الثالث عشر بتاريخ 2025/10/21 و قرر ما يلي :- - قرر مجلس الادارة اعادة هيكله رأس مال الشركة من خلال تخفيض الخسائر المتراكمة و المتحققة كما في 2025/9/30 بهدف اطفائها و من ثم زيادة رأس المال بمبلغ يتراوح بين (500,000) و (750,000) دينار اردني و ذلك عن طريق مساهمي الشركة او غيرهم . - كما فوض مجلس الادارة رئيس مجلس الادارة او نائبه بدعوة الهيئة العامة غير العادية للانعقاد لمناقشة و و اتخاذ القرار المناسب بشأنه و يهدف هذا القرار الى تصويب الاوضاع المالية و القانونية و الادارية للشركة و تعزيز مركزها المالي .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>